
Zápis z 22. zasedání Zastupitelstva Městské části Praha-Drolní Měcholupy

konaného dne 23. 6. 2025 v zasedací místnosti UMČ
 

Účastníci: Iveta Běhounková (TOP09), Michal Blažek (TOPO9), Renáta Brožková (ODS), Marek Dědik (NO), Jana

Dolákova (TOP09), Luděk Dostál (ODS), Luboš Ježil (ODS), Jiří Jindřich (ODS), Vladimir Kuba (ODS), Richard Kužel

(ODS), Libor Motlík (Pro), Jan Rajnoch (NO), Martin Svoboda (Pro), Vladimír Student (Pro), Petr Vltavský (ODS), Šárka

Fořtová (tajemnice), Marie Řiháčková (úřad)

Omluveni: Iveta Běhounková (TOP09)

Pozdní příchod: Jan Rajnoch (NO) (17:54), Marek Dědik (NO) (17:38)

Veřejnost: dle prezenční listiny

Počet přítomných členů zastupitelstva: 14 z 15 

Starosta přivítal přítomné na řádně svolaném 22. veřejném zasedání zastupitelstva městské části v mimořádném termínu

a konstatoval, že zastupitelstvo je usnášeníschopné.

Zasedání bylo zahájeno V 17:30 hod. (audio:áznam 0:00:01; stenozdznam str. 3)

(audio:ámam 0:01:09; stenozdznam str. 3)

Jako ověřovatelé zápisu ze zasedání byli zvoleni J. Doláková a L, Dostál

Hlasováno: pro 12, proti 0, zdržel se 0.

Pro: M. Blažek, R, Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, L. Motlík, M. Svoboda, V.

Student, P. Vltavský

Do návrhového výboru pro tvorbu usnesení byli zvoleni J. Jindřich a V. Student.

Hlasovano: pro 12, proti 0, zdržel se 0.

Pro: M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, L. Motlik, M. Svoboda, V.

Student, P. Vltavský

PROGRAM JEDNÁNÍ (audio:á:nam 0:01:25; sten0:á:nam str. 3)

Školství

Plánovací smlouva s Honpat Invest, a. s.

Rozpočtové opatření

Návrh na udělení ceny MČ

Výkon vedlejší pracovní činnosti

Protokol o kontrole

RůznéH
o
r
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—

Starosta zahájil projednávání návrhu programu a přednesl následující návrhy na jeho úpravu, Navrhl stažení bodu č. 2

původního návrhu programu — „Plánovací smlouva s Honpat Invest, a. s.“, s odůvodněním, že do dnešního dne nebyl od

protistrany obdržen souhlas se zněním smlouvy, a proto není možné tuto záležitost v tuto chvíli projednávat. Zároveň navrhl

doplnění nového bodu programu s názvem „JSDH Dolní Měcholupy — přidělení dotace na hasičskou zbrojnici“.

O zařazení bodu na jednání zastupitelstva bylo hlasováno jako o celku.

O novém znění programu bylo hlasováno.

Hlasováno: pro 12, proti 0, zdržel se O. návrh byl přijat

Pro: M. Blažek, R. Brožková, J . Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, L. Motlík, M. Svoboda, V.

Student, P. Vltavský

SCHVÁLENÝ PROGRAM JEDNÁNÍ

Školství

Rozpočtové opatření

Návrh na udělení ceny MČ

Výkon vedlejší pracovní činnosti

Protokol o kontrole

JSDH Dolni Měcholupy — přidělení dotace na HZ

RůznéH
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P
P
-
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1. Školství (audio:á:nam 0:04:47; sten0:á:nam str. 4)

Předkladatel přednesl informaci o čtyřech probíhajících projektech, které se školství týkají. Prvním z nich je realizace tří

dětských skupin. Tyto skupiny byly úspěšně zkolaudovány a následně zaregistrovány s celkovou kapacitou 36 dětí. V

současné době městská část pracuje na vyúčtování přidělené dotace, která výstavbu spolufinancovala. Druhou významnou

akcí je přístavba a nástavba Základní školy Dolní Měcholupy. Po několikaměsíční přípravě se podařilo získat stavební

povolení, které nabylo právní moci dne 4. června 2025. Díky tomu mohlo být přistoupeno k plnění smlouvy v režimu veřejné

zakázky Design & Build, která již byla uzavřena. Stavba byla zahájena demolicí stávajícího ateliéru, který nyní již fyzicky
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neexistuje, a probíhají práce na základových konstrukcích. V závislosti na termínech dodání dřevostavby, která má nahradit

zbouraný objekt, bude rozhodnuto, zda bude nutné dočasně zajistit výuku V kontejnerové třídě, či se školní provoz obejde

bez tohoto provizoria. Očekává se potvrzení termínů od subdodavatelů. Současně největší investiční akcí v oblasti školství

je výstavba nové základní školy. Podle aktuálních informaci byla dnes v portálu stavebníka zaregistrována žádost o vydání

stavebního povolení pro celou novou budovu školy. Tento krok představuje zásadní milník V rámci přípravy jednoho z

klíčových strategických projektů městské části.

Diskuze (audio:áznam 00:07:38; stenosámam str. 5): M. Svoboda, J. Jindřich, V. Študent, J. Doláková

Během diskuze dorazil v čase 17:38 zastupitel Marek Dědik a 17:54 zastupitel J. Rajnoch.

Hlasováno: pro 14, proti 0, zdržel se 0. UZ 22/1 schváleno

Pro: M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, M. Dědik, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, L. Motlík, J. Rajnoch,

M. Svoboda, V. Student, P. Vltavský

2. Rozpočtové opatření (audio:áznam 0:38:37; sten0:á:nam str. 10)

Předkladatel stručně uvedl, že v návaznosti na předchozí jednání zastupitelstva, na kterém byly schváleny dotace spolkům,

došlo V rámci projednávání k navýšení částek některých dotací oproti původnímu návrhu. Tato změna byla implicitně

schválena při samotném hlasování o přidělení dotací. Z tohoto důvoduje nyní nezbytné formálně schválit rozpočtové opatření

v příslušné kapitole, aby bylo možné jednotlivým spolkům poskytnout dotace ve výši, která jim byla zastupitelstvem

odsouhlasena.

Hlasováno: pro 14, proti 0, zdržel se 0. UZ 22/2 schváleno

Pro: M. Blažek, R Brožková, J. Doláková, M. Dědik, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, L. Motlík, J. Rajnoch,

M. Svoboda, V. Student, P. Vltavský

3. Návrh na udělení ceny MČ (audio:ásnam 0:40:27; stenozáznam str. 11)

Starosta využil tohoto bodujednání k vyjádření poděkování bývalému kronikáři městské části, panu

který V letech 2018 až 2024 vedl kroniku Městské části Praha — Dolní Měcholupy. Zdůraznil, že pan 0 ce ou

dobu své činnosti vykonával kronikářskou práci velmi svědomitě, pečlivě a nad rámec běžných povinností, a zasloužil se tak

o důsledné, podrobné a věcně přesné zachycení života a dění V městské části a přispěl k uchování historické paměti obce.

Jménem vedení městské části upřímné poděkování a ocenění za jeho dlouholeté působení V této funkci.

Diskuse (audio:ámam 0:41:14; sten0:áznam str. 11): J. Doláková

Hlasováno: pro 14, proti 0, zdržel se 0. UZ 22/3 schváleno

Pro: M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, M. Dědik, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, L. Motlík, J. Rajnoch,

M. Svoboda, V. Student, P. Vltavský

4. Výkon vedlejší pracovní činnosti (audio:ámam 0:41 :4 7; sten0:á:nam str. 12)

Předkladatel uvedl, že cílem je umožnit uzavření dohody o pracovní činnosti s paní místostarostkou Janou Dolákovou pro

případy nutnosti zástupu V dětských skupinách (např. při nemoci nebo nepřítomnosti chův). Uzavření dohody je nutné pro

zajištění legislativní správnosti a zachování dotací. Vzhledem k tomu, že paní Doláková je zastupitelkou, smlouvu musí

schválit zastupitelstvo. Paní místostarostka potvrdila, že má kvalifikaci i praxi, v současnosti již pomáhá a že bez oficiální

dohody by V případě kontroly mohlo dojít ke zpochybnění čerpání dotací. Žádá tedy o schválení možnosti oficiálního

záskoku.

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 1, nehlasoval O UZ 22/4 schváleno

Pro: M. Blažek, R. Brožková, M. Dědik, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, L. Motlík, J. Rajnoch,

M. Svoboda, V. Študent, P. Vltavský

Zdržel se: J. Doláková

5. Protokol () kontrole (audio:ámam 0:43:36; steno:á:nam str. 13)

Předkladatel informoval, že protokol se týká kontroly dodržování zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k

informacím. Byla navržena určitá opatření.

Hlasováno: pro 14, proti 0, zdržel se 0. UZ 22/5 schváleno

Pro: M. Blažek, R Brožková, J. Doláková, M. Dědik, L. Dostál, L. Ježil, J . Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, L. Motlík, J . Rajnoch,

M. Svoboda, V. Student, P. Vltavský

6. JSDH Dolní Měcholupy — přidělení dotace na HZ (audiozdznam 0:45:34; stenozdznam str. 14)

Předkladatel uvedl, že se podařilo získat tři dotace na rekonstrukci hasičské zbrojnice. V rámci jedné z nich je podmínkou

doložení souhlasu zastupitelstva s dofinancováním projektu nad rámec dotace. Městská část musí doplatit přibližně 500 000

Kč, přičemž zhruba 85 % nákladů je pokryto z dotačních prostředků.

Diskuse (audio:á:nam 0:41:14; sten0:á:nam str. 15): M. Svoboda, P. Vltavský, J . Jindřich, M. Dědik, M. Kembitzký, V.

Študent, J. Doláková

Hlasováno: pro 13, proti 1, zdržel se 0. UZ 22/6 schváleno



Pro: M. Blažek,vR. Brožková, J. Doláková L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, L. Motlík, J. Rajnoch,

M. Svoboda, V. Student, P. Vltavský

Proti: M. Dědik

7. Různé

> V. Študent (audio:á:nam 1:20:04; sten0:á:nam str. 18) — agility hřiště

Diskuze: J . Jindřich, M. Svoboda

> J. Doláková (audio:á:nam 1:29:35; sten0:á:nam str. 19) _ dětské skupiny

> J. Rajnoch (audio:á:nam 01:30:18; sten0:á:nam str. 19) _ projekt Lario

Diskuze: J. Jindřich, M. Kembitzký

> M. Svoboda (audio:áznam 01:07:54; steno:á:nam str. 18) — cesty k železničním zastávkám

Diskuze: J . Jindřich

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno ve 18:50 hodin.

Nedílnou součástí zapisu jsou Usnesení zastupitelstva MČ Praha-Dolní Měcholupy číslo 22/1-6 ze dne 23.6.2025, doslovný

přepis diskuse a vlastnoručně podepsaná prezenční listina.

Zapsala: M. Řiháčková

Ověřovatelé:

Bc. Jana Doláková MgrA. Jiří Jindřich, starosta

MC Praha-Dolní Měcholupy

Ing. Luděk Dostal


